
Môj názor 
Ľudia podľa mňa šetria na svojich peňaženkách, ale na životnom prostredí nie. Je im ľúto 

zaplatiť pár eur, aby im odpad vyviezli. Oni to všetko radšej vyvezú do prírody, ktorú týmto 

činom ničia. Kupujú si potraviny, ktoré sú zabalené v plaste a nedívajú sa nielen na svoje 

zdravie, ale aj na zdravie prírody. Niektorí si potraviny dovezú v plastových taškách a ak sa im 

tieto tašky nahromadia, zvyčajne tento odpad vyvezú do lesa. Preto vznikajú nelegálne 

skládky, ktoré znečisťujú životné prostredie. Ľudia tam odvážajú nielen odpad z plastu, ale aj 

z iných nebezpečných látok. Niektorí tento odpad jednoducho spália a tým životné 

prostredie znečisťujú ešte viac. V našej škole sme sa dohodli, že na Deň Zeme pôjdeme 

zbierať odpad do prírody. Upratali sme síce len malú časť obce, ale aj tak sme nazbierali 11 

vriec odpadu. 

                                      Anna Zelinková, 7. roč.,  ZŠ s MŠ Havaj 

 

 


